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Předmět Zasedání 12/2015–2018  

Datum  15. května 2017 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka, Petrouš 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Trávníčková, Zeman, Vokálek 

 Fakulta podnikohospodářská (F3): Mikan, Ondrčka, Trumpeš 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Vltavská, Bozděchová 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Vondráček, Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Dvořák, Krbová, Novák M., Kupka, Prchal 

  Jiné: Fiala 

Omluvení  Mládková, Tyll (F3), Knettig (F4) 

Neomluvení  Šubrtová (F1), Novák T. (F2) 

Hosté  prof. Machková (rektorka), Ing. Svoboda (kvestor), doc. Marek (děkan), doc. Ševčík 

(děkan), prof. Řezanková (předsedkyně AS FIS VŠE), RNDr. Nenadál 

Předsedal Marek 

Doba  13:07 – 18:01 

 

Program 

1. Souhlas ke jmenování člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 

2. Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2016  

3. Sjednání rámce financování formou kontokorentního úvěru 

4. Volební řád AS VŠE 

5. Jednací řád AS VŠE 

6. Vnitřní předpisy NF VŠE 

7. Vnitřní předpisy FIS VŠE  

8. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání a předal řízení jednání místopředsedovi Markovi. 
Předsedající Marek vyzval senátory k předložení návrhů k doplnění programu. Senátor 
Ondrčka navrhl prohodit body 6 a 7, senátor Zeman navrhl vypustit body 6 a 7. 
Předsedající Marek nechal hlasovat o programu dvanáctého zasedání AS VŠE dle původního 
návrhu předsednictva AS VŠE.  

Hlasování č. 12-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 12. zasedání dne 15. května 2017 v těchto bodech: 

1. Souhlas ke jmenování člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
2. Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2016 
3. Sjednání rámce financování formou kontokorentního úvěru 
4. Volební řád AS VŠE 
5. Jednací řád AS VŠE 
6. Vnitřní předpisy FIS VŠE 
7. Vnitřní předpisy NF VŠE 
8. Různé 

PRO: 12 
PROTI: 5 
ZDRŽELI SE: 9 
Program nebyl schválen. 

Předsedající Marek nechal hlasovat o programu dvanáctého zasedání AS VŠE dle návrhu 
senátora Ondrčky. 

Hlasování č. 12-2 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 12. zasedání dne 15. května 2017 v těchto bodech: 

1. Souhlas ke jmenování člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
2. Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2016 
3. Sjednání rámce financování formou kontokorentního úvěru 
4. Volební řád AS VŠE 
5. Jednací řád AS VŠE 
6. Vnitřní předpisy NF VŠE 
7. Vnitřní předpisy FIS VŠE 
8. Různé 

PRO: 15 
PROTI: 2 
ZDRŽELI SE: 9 
Program byl schválen. 

Místopředseda Marek přivítal nového senátora Františka Petrouše. 

R 
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1. Souhlas ke jmenování člena Rady pro vnitřní hodnocení VŠE 
 Rektorka Machková předložila ke schválení návrh na jmenování Bc. Vojtěcha Prchala za člena 

Rady pro vnitřní hodnocení VŠE. 

Hlasování č. 12-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE dává souhlas ke jmenování Bc. Vojtěcha Prchala členem Rady pro vnitřní hodnocení 
VŠE. 
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 4 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

2. Hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2016 
 Kvestor Svoboda představil předkládaný materiál a upozornil na změny oproti minulému roku. 

Předsedkyně Finanční komise Vančurová seznámila senátory s doporučujícím stanoviskem 
komise. 
V průběhu diskuze se senátor Ondrčka dotázal na důvod zrušení financování programu 
FreeMover. Rektorka Machková odpověděla, že důvodem je nedostatek financí. 

Hlasování č. 12-4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE bere na vědomí předložené hodnocení plnění rozpočtu VŠE za rok 2016. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

3. Sjednání rámce financování formou kontokorentního úvěru 
 Kvestor Svoboda zdůvodnil předkládaný materiál plánovanou realizací projektů, které budou 

financovány ex-post. 
Předsedkyně Finanční komise Vančurová seznámila senátory s doporučujícím stanoviskem 
komise. 
K bodu proběhla krátká diskuse. 

Hlasování č. 12-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje sjednání rámce kontokorentního úvěru k běžnému účtu s parametry 
uvedenými v materiálu. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

4. Volební řád AS VŠE 
 Předsedající Marek upozornil na nutnost úpravy celkem 12 vnitřních předpisů VŠE na 

celoškolní úrovni do 31. 8. 2017. Z těchto předpisů je dosud schválen pouze jeden (Statut VŠE), 
další dva byly předloženy k projednání na dnešní jednání AS VŠE (Volební řád AS VŠE a Jednací 
řád AS VŠE) a jeden byl dnes předložen Pracovní skupině pro přípravu vnitřních předpisů (Řád 
habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem na VŠE). Dále představil plán schvalování 
vnitřních předpisů fakult. 
Rektorka Machková uvedla, že na zbylých celoškolních předpisech se pracuje a požádala 
o svolání AS VŠE na 5. 6. 2017, kde by mohl být projednán Jednací řád Vědecké rady VŠE a Řád 
habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem na VŠE. Na jednání 19. 6. 2017 by měl 

R 
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být projednán Studijní a zkušební řád VŠE a Pravidla systému zajišťování kvality. Rektorka 
Machková dále uvedla, že si nechala vypracovat právní stanovisko, dle kterého mohou zůstat 
v platnosti stávající předpisy, pokud nejsou v rozporu se zákonem o vysokých školách. 
Předseda Legislativní komise požádal členy Legislativní komise, aby si pro jednání komise 
vyhradili ve dnech 29. 5. 2017 a 12. 6. 2017 celý den. 
Rektorka Machková představila předkládaný Volební řád AS VŠE a upozornila na změny oproti 
materiálu předloženému na minulém jednání AS VŠE. 
Předseda Legislativní komise Zeman seznámil senátory s doporučujícím stanoviskem komise. 

Hlasování č. 12-6 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Volební řád Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

5. Jednací řád AS VŠE 
 Předseda Berka představil předkládaný Jednací řád AS VŠE a upozornil na změny oproti 

materiálu předloženému na minulém jednání AS VŠE. 
Předseda Legislativní komise Zeman seznámil senátory s doporučujícím stanoviskem komise. 

Hlasování č. 12-7 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 26 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

6. Vnitřní předpisy NF VŠE 
 Děkan Ševčík představil předkládané předpisy a upozornil na změny oproti materiálu 

předloženému na minulém jednání AS VŠE. Rektorka Machková doporučila schválení 
předložených vnitřních předpisů NF. 
Předseda Legislativní komise Zeman seznámil senátory se stanoviskem Legislativní komise dle 
zápisu z jednání Legislativní komise ze dne 15. 5. 2017. 
K návrhu Statutu NF VŠE proběhla diskuse. 

Hlasování č. 12-8 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Statut Národohospodářské fakulty Vysoké školy ekonomické v Praze, jehož 
návrh byl schválen Akademickým senátem Národohospodářské fakulty Vysoké školy 
ekonomické v Praze dne 3. 5. 2017. 
PRO: 23 
PROTI: 1 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno.  

R 
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 K návrhu Volebního řádu AS NF VŠE proběhla diskuse. 

Hlasování č. 12-9 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Volební řád Akademického senátu Národohospodářské fakulty Vysoké školy 
ekonomické v Praze, jehož návrh byl schválen Akademickým senátem Národohospodářské 
fakulty Vysoké školy ekonomické v Praze dne 3. 5. 2017. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

K návrhu Jednacího řádu AS NF VŠE proběhla krátká diskuse. 

Hlasování č. 12-10 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Akademického senátu Národohospodářské fakulty Vysoké školy 
ekonomické v Praze, jehož návrh byl schválen Akademickým senátem Národohospodářské 
fakulty Vysoké školy ekonomické v Praze dne 3. 5. 2017. 
PRO: 24 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

K návrhu Disciplinárního řádu NF VŠE proběhla diskuse. 
Jednání opustil senátor Prchal. 

Hlasování č. 12-11 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Disciplinární řád Národohospodářské fakulty Vysoké školy ekonomické v 
Praze pro studenty, jehož návrh byl schválen Akademickým senátem Národohospodářské 
fakulty Vysoké školy ekonomické v Praze dne 3. 5. 2017. 
PRO: 18 
PROTI: 2 
ZDRŽELI SE: 5 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

Na jednání se vrátil senátor Prchal. 

Hlasování č. 12-12 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Vědecké rady Národohospodářské fakulty Vysoké školy 
ekonomické v Praze, jehož návrh byl schválen Akademickým senátem Národohospodářské 
fakulty Vysoké školy ekonomické v Praze dne 3. 5. 2017. 
PRO: 24 
PROTI: 1 
ZDRŽELI SE: 1 
Usnesení bylo schváleno.  
Jednání opustili senátoři Petrouš a Vokálek. 

R 

7. Vnitřní předpisy FIS VŠE 

 Předsedkyně AS FIS VŠE Řezanková představila předkládané vnitřní předpisy FIS VŠE. 
Rektorka Machková vyjádřila souhlas se schválením předložených předpisů písemně 
předsedovi AS VŠE. 
Děkan Marek přiblížil postup schvalování návrhů předložených předpisů. 
Předseda Legislativní komise Zeman odkázal senátory na zápis z jednání Legislativní komise ze 
dne 15. 5. 2017. 

R 
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Jednání opustili senátoři Trumpeš a Krbová 
K návrhu Statutu FIS VŠE proběhla diskuse. 

Hlasování č. 12-13 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Statut Fakulty informatiky a statistiky Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 14 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 8 
Usnesení nebylo schváleno.  

Na jednání se vrátila senátorka Krbová. 

Hlasování č. 12-14 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Volební řád Akademického senátu Fakulty informatiky a statistiky Vysoké 
školy ekonomické v Praze. 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 6 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

Hlasování č. 12-15 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Akademického senátu Fakulty informatiky a statistiky Vysoké 
školy ekonomické v Praze. 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 6 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

Hlasování č. 12-16 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Jednací řád Vědecké rady Fakulty informatiky a statistiky Vysoké školy 
ekonomické v Praze. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

8. Různé 
 Kvestor Svoboda informoval senátory o probíhajících stavebních řízeních v oblasti u Hlavního 

nádraží na rohu ulic Italská a Seifertova. Součástí projektu na jednu z plánovaných budov je 
podchod z Hlavního nádraží. Podchod by měl ústit do Seifertovy ulice. 

I 

 Kvestor Svoboda požádal senátory o úpravu usnesení AS VŠE č. 10-8 ze dne 13. 3. 2017. 

Hlasování č. 12-17 o usnesení AS VŠE:    
AS VŠE bere na vědomí bez námitek zřízení věcného břemene k pozemku parc. č. 2344/26 a 
2344/38, vše v k. ú. Kunratice mezi Vysokou školou chemicko-technologickou v Praze jako 
oprávněnou z věcného břemene a VŠE v Praze jako povinnou z věcného břemene.    
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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 Senátor Zeman navrhl zrušení Legislativní komise AS VŠE. 
K návrhu proběhla diskuse, po které senátor Zeman svůj návrh stáhl. 

O 

 Senátor Mikan navrhl usnesení: AS VŠE gratuluje Fakultě podnikohospodářské k získání 
akreditace EQUIS. 

Hlasování č. 12-18 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE gratuluje Fakultě podnikohospodářské k získání akreditace EQUIS. 
PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

 Senátor Korejs se dotázal předsednictva, zda existuje nějaká lhůta, do kdy musí předsednictvo 
odpovědět na dotaz ze strany senátora. Jednalo se konkrétně o dotaz na možnost zasílání 
materiálů k jednání e-mailem. Předsednictvo se omluvilo za nereagování na dotaz a přislíbilo 
tuto možnost zvážit. Senátor Ondrčka požádal předsednictvo o písemné stanovisko 
k možnosti zasílání materiálů e-mailem. 

Ú 

 Senátor Ondrčka znovu požádal o zápisy z jednání předsednictva AS VŠE. Předseda Berka 
uvedl, že záznamy  o jednání předsednictva jsou umístěny na webu AS VŠE 
(https://as.vse.cz/zasedani/zaznamy-z-jednani-predsednictva/). 

I 

 Senátorka Trávníčková požádala o pořizování audiovizuálního záznamu z jednání Legislativní 
komise. K návrhu proběhla diskuse. Předsedající Marek vyzval, ať legislativní komise tuto 
možnost zváží a své stanovisko poté sdělí AS VŠE. 

Ú 

 Senátorka Bozděchová navrhla sjednocení šablony pro závěrečné práce studentů VŠE. K 
návrhu proběhla diskuse. 

O 

 Senátor Ondrčka se dotázal kvestora Svobody na možnost parkování v Italské ulici, kde byla 
instalována nová závora. Kvestor Svoboda uvedl, že režim parkování se s novou závorou 
nemění. 

I 

 Předsedající AS VŠE ukončil zasedání. Termín dalšího zasedání AS VŠE byl předběžně stanoven 
na 5. 6. 2017 od 13 hodin. 

I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 15. května 2017 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


